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Sak 28 /09  UR-protokoll august 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 
 

 Sak 29 /09  St. Hanshaugen barneverntjeneste 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Tatt til orientering 
 
 
 

 Sak 30 /09  Status Falck Ytters plass 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet støtter begge forslagene. Det som er viktig er at det blir tilrettelagt for 
baskettball på Falck Ytters plass 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
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 Sak 31 /09  Barnerepresentantordningen i arealplan leggingen - 
høring, oppnevning og ressursbruk 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget følgende forslag til Plan- og bygningsetatens forslag til Retningslinjer for 
barne- og ungdomsrepresentantene i bydelene : 
1. Bydelsutvalget tror at mange bydeler vil ha problemer med å finne egnede 
representanter og samtidig kunne avsette de tilstrekkelige ressurser til at dette viktige 
arbeidet blir ivaretatt på en god måte. Bydelsutvalget vil derfor foreslå at 
barnerepresentantens arbeid bekostes av sentrale, øremerkede midler, som skal dekke 
både løpende arbeid og deltakelse i nødvendige opplærings- og nettverkssamlinger i 
regi av Plan- og bygningsetaten og Miljøverndepartementet. 
2. Bydelsutvalget mener det kan være positivt med en løsning hvor en barnerepresentant 
representerer flere bydeler, for eksempel 3 bydeler. Vervet vil dermed kunne utgjøre en 
vesentlig del av barnerepresentantens stillingsinnhold, noe som vil kunne gi 
representanten mulighet for kompetansebygging og god erfaring. Bydelsutvalget mener 
en delt stilling mellom flere bydeler også kan være positivt for stillingens integritet; 
som politisk og administrativt fristilt representant. Det vil i tillegg kunne opprettes en gruppe 
barnerepresentanter som sammen vil kunne tilegne seg den nødvendige kompetanse for å 
ivareta vervet på en best mulig måte. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet synes stillingen som barnas representant i plansaker er en veldig viktig stilling 
og støtter bydelsdirektørens forslag om at en representant kan representere eksempelvis 3 
bydeler.  
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 
 

 Sak 32 /09  Blindernveien 6 m.fl. - Reguleringspla n - planforslag til 
offentlig ettersyn 

 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget beklager at bydelen, som forvalter av friområdene , til tross for 

oppfordring fra bydelsutvalget ikke er tatt med aktivt i planarbeidet.  
 

2. Bydelsutvalget mener det er positivt at en ny barnehage kan innpasses på området.  
      Den del av barnehagen som plasseres i 1.etg. vil få et støyutsatt uteareal og må derfor  
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støyskjermes. I følge forslagsstiller legges det opp til en størrelse på uteareal tilsvarende 
60% av veiledende norm. Bydelsutvalget mener at arealnormen bør kunne tilfredsstilles.  
 Bydelsutvalget mener det er viktig at krav til tilstrekkelige og gode uteoppholdsarealer  
 opprettholdes der hvor det er tilstrekkelige arealer i planområdet, og selv om barnehager 
ligger i nærheten av parker og friområder. Med mange barnehager i nærheten av en park 
vil slitasjen på parken kunne bli stor og også kunne medføre brukerkonflikter. 
Barnehagen bør derfor planlegges med 4 avdelinger, tilsvarende en 72 ekvivalenter 
barnehage. 
 

3. Bydelsutvalget mener at forslagstillerne gjennom planen vil gjøre adkomstforholdene i 
området noe tryggere, men at det fortsatt er lagt opp til krysninger av turveien, som vil 
kunne medføre farefulle situasjoner; innkjøring til det underjordiske p-huset på felt A og 
innkjørsel til Blindernveien skole.  
 Bydelsutvalget mener at dette må løses på en bedre måte, eksempelvis ved en 
kulvert/undergang for de gående/syklende på turveien i dette området. 
 

4. Bydelsutvalget mener at Grønn rute/turveistrekningen i dette området kvalitetsmessig må  
 forbedres med et grøntbelte som skjerm mot atkomstveien og foreslått parkering. 
 

5. Bydelsutvalget mener at det i området vil bli mye trafikk ved bringing og henting av 
barn, både til skolen/e og til de mange barnehagene i området. I planforslaget er det 
foreslått ti korttidsparkeringsplasser. Bydelsutvalget  mener at antall parkeringsplasser er 
utilstrekkelig.  
 Bydelsutvalget er her enig med barnas representant i plansaker som mener at dette vil  
kunne føre til hastverksparkering på forbudte områder, eksempelvis gangveien, og som 
vil føre til en fortsatt utrygg skolevei for elevene. Imidlertid mener bydelsutvalget at både 
barnehager og  skole må oppfordre foreldrene til å ikke benytte bil ved henting og 
bringing, også av miljøhensyn.  
 

6. Bydelsutvalget mener at hensynet til verneinteressene i området vil bli bedre ivaretatt ved 
en reduksjon av bygningsvolumet på felt B, opp mot gravlunden Halvor Blinderns grav.  
Foreslått utnyttelse er for høy, og bydelsutvalget mener det bør bygges mindre og 
slankere bygninger for å beholde større åpenhet innen området.  
 

7. Bydelsutvalget mener at det riktige i saken ville være en omregulering av det ubebygde  
 friområdet ved Marienlyst gård barnehage til uteareal for barnehagen, i tråd med faktisk 
bruk, men forstår at kravet om fullverdig erstatningsareal gjør dette vanskelig.  
 

8. Bydelsutvalget kan forstå at Sameiene Blindernveien 2-4, samt Marienlyst vel, stiller seg  
 negative til utbygging av felt A med kontorbygg. De mener området heller bør reguleres 
til parkområde. Bydelsutvalget kan forstå argumentene for dette, men kan også se 
grunneiernes behov for annen utnyttelse av arealene fordi nærområdet allerede har store 
parkområder.  

 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet støtter bydelsdirektørens forslag . Ungdomsrådet er bekymret for at det blir 
mye trafikk i en vei og et område hvor det ferdes mange barn og ungdom.  
 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
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Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 

 Sak 33 /09  Idrettsbarnehage - Bislet stadion 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget ber om at forholdene legges til rette for å etablere idrettsbarnehage i 
tilknytning til Bislet stadion. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 
Ungdomsrådets egne saker 
 

• Vedrørende ungdomsrådets handlingsplan. Ungdomsrådet hadde invitert 
helsesøster Ingrid Ramsøy til å diskutere handlingsplanen punkt om Psykisk helse. 
Hun tar  argumentene fra diskusjonen tilbake til et fagforum for skolehelsetjenesten. 
Hun melder tilbake til ungdomsrådet. 

• Utekontaktstillingen. Utekontakten har sluttet i stillingen. Det er ikke ansatt en ny 
utekonatkt. Ungdomsrådet diskuterte betydningen av en slik stilling for barn og 
ungdom i bydelen og poengterte hvor viktig den er. To representanter fra 
ungdomsrådet  vil møte i åpen halvtime på bydelsutvalgets møte 29. september og 
snakke om saken.. 

• Valg av nytt ungdomsråd. Magnus og Jakob er valgt som representanter fra 
klubbstyrene. Ea sitter ett år til som uorganisert og fortsetter som leder i 
ungdomsrådet. Silje sitter ett år til som uorganisert . Valg av representanter fra 
elevrådene på Marienlyst skole og Ila skole samt to representanter for uorganiserte 
gjenstår. Ea sender et brev til elevrådene og ber dem arrangere et valg på hver skole i 
samarbeid med to fra ungdomsrådet.  

• Midler til lokale tiltak. Ungdomsblokkfløytistene St. Sunniva har søkt om 
økonomiske midler til en jubileumskonsert.  Det ble enstemmig vedtatt å bevilge  
kr. 5000,- til blokkfløytistene. 

• Runa skal jobbe med oppdatering av database med kontaktinformasjon om 
ungdomsråd i bydelen. 

• Magnus er valgt til å representere ungdomsrådet i Sentralt ungdomsråd (SUR).  
Han refererte fra siste møte. UNICEF presenterte et nytt prosjekt: ”Du kan være den 
ene”. Om bevisstgjøring av betydningen av voksnes omsorg for barn og unge. 
Utdanningsetaten hadde informert om ”kulturkortet” som skal gi rabatt til ungdom på 
ulike kulturarrangementer for eksempel kino, konserter, teater og annet. Høyre og Frp 
har gått imot dette kortet mens Venstre var skeptiske. Det skal arbeides videre med 
saken. 
Det arbeides for at SUR skal formaliseres og at SUR skal få talerett i bystyret i saker 
som omhandler barn og ungdom.        
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